
 

Åpen 

Styremøte 06.12.2023  
Helga den fagres gt. 10 (Troll) 
 
Deltakere 

Navn Initialer Tilstede Kommentar 

Svein Erik Veie  SEV X  

Espen Sivertsen EF X  

Tormod Hovd TH X  

Tor Einar Jørgensen 

Håvard Soknes Aunet 

Dag Kristian Halsan 

TEJ 

HSA 

DKH 

X 

X 

X 

Referent 

 

 

John Olav Sørmo JOS X Delvis 

Kirsti Alstad KA   

    
Saksliste  

1. Protokoller og møteplan.  

2. Evaluering dugnad og videre oppfølging etterpå. 

3. Dugnader og prioriteringer 2024. 

4. Evaluering årsmøte og oppfølging av saker og tema som kom opp i årsmøtet. 

5. Åpne saker – oppgaveliste. 

6. Eventuelt. 

 

REFERAT: 

1. Protokoller og møteplan.  
Siste styremøte og årsmøte. Styremøteprotokoll fra møte 18.10 utsendt til styret og elektronisk 

godkjent. Årsmøteprotokollen godkjent. 

Møteplan for styret – frem til årsmøte 2024 fastsatt. 

Onsdag 06.12 Oppsummering etter årsmøtet 

Onsdag 17.1   

Onsdag 13.3 Pakke Tomtvassposten. Forberede påskemorro 

Onsdag 15.5 Forberede forsommerens dugnader 

Onsdag 14.8 Forberede høstens dugnader / aktivitetsdag? 

Onsdag 16.10 Forberede årsmøtet 

Mandag 11.11 Årsmøte 

 

2. Evaluering dugnad og videre oppfølging etterpå. 

 Skiløypa. Litt rydding igjen "midt på", men skal være mulig å kjøre opp scooterspor. En god 

del av felte trær er kjørt frem ved Heggbekken. 

 Vi fortsetter med grusing der det trengs til våren. 

 

3. Dugnader og prioriteringer 2024. 

Vi planlegger for en dugnadsdag i løpet av mai/ tidlig juni avhengig av når snøen går. 

 Det er nå godkjent at det kan etableres nytt fellesområde ved vannet før demningen. Vi 

planlegger oppstart til våren med å opparbeide området. 

 Vurdere vedlikehold av stier ved Klauvtjønna. 

 Fortsette arbeide med ny skitrase. 

 Jakthytte ved Ralln. Ta en befaring til våren for å se på status på hytta. 

 



 

Åpen 

4. Evaluering årsmøte og oppfølging av saker og tema som kom opp i årsmøtet. 

Det var et rolig årsmøte uten de store diskusjoner. Passet godt at SGA fikk informert om de nye 

bommene. Disse er satt i drift. 

SGA tar med seg fra årsmøtet at de vurderer å kunne få plass til flere naust rundt Vannliljebukta, og 

vurderer å utvide storparkeringa ved Vannliljebukta på motsatt side av veien. 

Ved eventuell oppbrøyting til Granavollen må det vurderes om det skal utvides parkering ved 

rundkjøringa ved avkjørselen ned mot demningen. 

 

5. Åpne saker – oppgaveliste. 

Lista med oppgaver i styret gjennomgått 

 

6. Eventuelt. 


